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Mistrovské soutěže družstev Praha 2024 
 

Konečné výsledky (17.4.2024) 
 

Loko Praha má po pár letech zase zlatou .  
Tentokrát znamená postup a návrat do Přeboru Prahy ☺. 

2 sestupy (B + C). 
 

„Loko-družstvo roku“ 2024: popáté Áčko 85% bodů, 2.Béčko 9% (vyšší soutěž), 3.Céčko 9%. 

 
 

                                                              Konečné umístění našich družstev:      
 

                                                 I.třída: Loko A   1. místo    

                                                 I.třída: Loko B  12.místo                

                                                II.třída: Loko C  12.místo    
 
 

 
 
 
Posezónní komentáře kapitánů: 
 

Loko A: Psát tyto řádky je vlastně ohromná pocta. Převzal jsem kapitánování a předsednictví klubu. S výborem jsme se rozhodli dělat věci 
trošku jinak, což nejprve vcelku bolelo. Teď řada hráčů nemusela každý týden nastupovat dva dny po sobě k utkání, aby doufala, že bude 
jednou lépe, ale bude to stačit? Navíc Áčko prohrálo hned v druhém kole, a to dost smolně na Pankráci. Pak jsme de facto až do dohrávek (po 
desátém kole) doufali, že Dopravní podnik přeci jen zaváhá a nám se bude nadále dařit. Byla to zvláštní sezóna, když jsem od nejednoho 
kapitána v naší soutěži slyšel, že si myslí, že patříme do Pražského přeboru. Jak už dnes víte, v samotném závěru soutěže jsme měli hodně 
štěstí, protože poslední dva zápasy Dopravní podnik prohrál. A tak můžeme pomyslně zvednout pohár nad naše hlavy a dívat se vstříc 
zítřkům. Jsem na tým, na každého jednotlivce, opravdu pyšný. Bojovalo se totiž vzorně, remíz jsme zaznamenali vcelku málo. Snad nám 
prospívá prostor VUT. Nicméně štěstí přeje připraveným a já z týmu cítil, že jsme tomu šli naproti a byli připraveni na naši šanci. 
Nabízí se i pohled do budoucna – cíl pro příští rok – důstojně bojovat v přeboru a pomoci týmu B a C, aby byli na špici ve své soutěži. Robert 
Kubíček. 
 
Loko B: Letos béčko nebylo příliš úspěšné, vyhráli jsme jen jeden zápas, jsme poslední a sestupujeme. Je to dáno tím, že družstvo bylo slabší 
než loni a docházka některých hráčů nebyla nejlepší, což je konstatování skutečnosti a ne výčitka. Někdy byl problém dát vůbec dohromady 
osm hráčů. Byl problém I s počtem opísmenkovaných hráčů a nebylo proto někdy možné postavit vhodného hostujícího náhradníka. 
Nedovedu si představit, jak by to dopadlo, kdybychom měli o družstvo víc…  Já, především jako kapitán, jsem se ze zdravotních důvodů 
nezúčastnil všech zápasů a musel mě někdo zastupovat, za což děkuji. 
   Co dále? Myslím, že tento tým v této sestavě a s touto docházkou je spíš vhodný pro druhou třídu. Jak říkám: je lépe vyhrávat ve druhé 
třídě, než prohrávat v první. Ač nerad, tak vzhledem ke svému věku (80+) a zdravotním problémům, už nemohu dělat kapitána a bude třeba 
najít někoho nového. Cedrik Haškovec. 
 
Loko C: Na prvním místě bych chtěl všem hráčům "céčka" poděkovat za bojovnost a ochotu hrát. Startem ve 2. třídě jsme si ukousli trochu 
větší sousto, než jsme mohli zvládnout, ale ani v jednom zápase jsme neudělali ostudu, některým favoritům jsme i zle zatápěli. Myslím, že 
nikdo rozhodnutí hrát tuto sezónu výš nelitoval. Ve vyrovnaných zápasech jsme postrádali větší jistotu bodů na prvních čtyřech šachovnicích, 
čímž nechci rozhodně kritizovat naše hráče, protože nastupovali proti 2000+ soupeřům, což je na "céčko" zatím prostě příliš velká kvalita. Ani 
já jsem v roli kapitána neoplýval jistotou a některé ztracené koncovkové zápasy jdou částečně i za mnou, kdy jsem se neuměl ozvat při 
nesportovním chování soupeře (zápasy např. s Vyšehradem nebo s Nebušicemi). Všichni jsme hráli na svoje poměry průměr, což nestačilo. 
Vyzdvihl bych přístup a výkon Pavla Sadila, který byl v této sezóně naší největší bodovou jistotou a tímto mu předávám virtuální Putovní 
pohár kapitána za nejlepšího hráče "céčka" v této sezóně. Příští rok vyhlašuji útok na postup ze 3. třídy... Petr Hájek. 
 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Výsledky Prahy v databázi ŠSČR: https://www.chess.cz/souteze/kraj-11/rocnik-2023 

Výsledky a zpravodajství na webu Loko Praha: www.lokopraha.cz.  (Lz-LokoP-13/24) (17.ročník) 
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